
RAPORT 
Komisji Stopni Instruktorskich Hufca Szprotawa ZHP 

z przebiegu działalności za rok 2019 
 

Lp. Zadanie Opis 

1 Skład komisji  
1. hm Wioleta Wojtowicz – Sekuła – przewodnicząca komisji 

do 30 czerwca 2019 
2. hm Przemysław Lisiecki – przewodniczący komisji od 

września 2019 
3. phm Waldemar Błażków – z-ca przewodniczącej 
4. phm Agnieszka Śliwińska – członek komisji 
5. hm  hanna Lisiecka – członek komisji – od września 2019 

 

2 Jakie zmiany nastąpiły 
w składzie KSI 

 
W składzie osobowym  nastąpiły zmiany osobowe. 
1. hm Wioleta Wojtowicz – Sekuła – przewodnicząca komisji – 

rezygnacja w czerwcu 2019 
2. hm Przemysław Lisiecki – przewodniczący komisji od 

września 2019 
3. hm  Hanna Lisiecka – członek komisji – od września 2019 

 

3 Ilość spotkań członków 
komisji i czego 
dotyczyły 

 
Komisja odbyła 4  spotkań, które dotyczyły: 
1. Dyżur w hufcu – spotkanie organizacyjne komisji oraz 

sprawy różne. 
2. Omówienie zasad pracy komisji, przyjęcie regulaminu, rytmu 

oraz planu pracy komisji. 
3. Analiza dokumentów związkowych dotyczących kształcenia 

instruktorów. publikowanych w prasie harcerskiej, 
publikowanych w internecie oraz  nadsyłanych materiałach z 
KCH i GK. 

4. Przypomnienie zasad zdobywania prób instruktorskich. 
5. Sporządzenie raportu działalności komisji za rok 2018. 
6. Uzgodnienie terminów spotkań w roku 2019 po 1 września. 

 

4 Ilość otwartych prób 
instruktorskich 

 
Nie ma otwartych prób instruktorskich. 
 

5 Ilość prób 
instruktorskich 
zamkniętych 
pozytywnie 

 
Nie zamknięto żadnej próby pozytywnie. 

6 Ilość prób 
instruktorskich 
zamkniętych 
negatywnie 

 
Nie zamknięto żadnej próby negatywnie. 

7 W jaki sposób była 
prowadzona 
współpraca z 
kandydatami na 

 
O terminach i cyklu pracy komisji informowano na bieżąco na 
stronie internetowej hufca oraz podczas imprez hufca. 
Kandydatów zapraszano na spotkania komisji w trakcie trwania 



stopień dyżurów. 
Nikt jednak nie podjął decyzji o przystąpieniu do  realizacji 
zadań i  nie zgłosił  chęci otwarcia próby instruktorskiej. 
 

8 W jaki sposób była 
prowadzona 
współpraca z 
opiekunami prób 

 
Nikt nie zgłosił swojej chęci otwarcia próby instruktorskiej, więc 
nie pracowano z potencjalnymi opiekunami prób. 

9 W jakich szkoleniach, 
warsztatach itp. 
uczestniczyli 
członkowie komisji 
stopni 

 
Członkowie komisji stopni instruktorskich w roku 2019  nie 
uczestniczyli w żadnych formach szkolenia. Czytano artykuły o 
kształceniu w prasie harcerskiej i w internecie. Nawiązano 
kontakty z hufcem Żary w sprawie  kształcenia. 2 osoby z hufca 
ukończyły kurs przewodnikowski.  
 

UWAGI: 
Cała dokumentacja kształcenia i z posiedzeń ksi  jest dostępna w biurze Hufca Szprotawa ZHP 

 
Przewodniczący KSI Hufca Szprotawa 

hm Przemysław Lisiecki 


